
Delegate zanima, kako je to možno in tako je tov. Mencinger
prišel do teh stališč, ki jih je zagovarjal na SML ne da bi se preje
posvetoval z drugimi delegati?

Tov. Mencinger je razložil, da je na seji ZO SML le predstavil
stališča občinske skupščine, da je družbenopolitični zbor zavzel
drugačno stališče, kar je na seji Zbora občin tudi poudaril.

Seja je bila končana ob 17.05 uri.

SEKRETAR SKUPŠČINE
Tatjana KOMAC, 1. r.

PREDSEDNIK SKUPŠČINE
Rado ROTER, 1. r.

SKUPŠČINA OBČINE
IJUBLJANA ŠIŠKA
Skupno zasedanje
Štev.: 1-06-2/86-256/87
Datum: 16. 12. 1987

ZAPISNIK
14. skupnega zasedanja zborov Skupščine občine Ljubljana

Šiška, ki je bilo v četrtek, dne 26. novembra 1987 ob 15, uri
v prostorih SO Ljubljana Šiška, Trg prekomorskih brigad 1.

Sejo je vodil predsednik skupščine, tov. Rado Roter. Predhodno
je delegate obvestil, da predlaga razširitev dnevnega reda s toč-
kama: »Sklep o soglasju s sprejeto kandidaturo za svetovno prven-
stvo v kajaku in kanuju leta 1991 v Tacnu« - sklep o delegati
dobili na mizo - in »Sklep o najetju posojila za izgradnjo skladišč
TO« - delegati so bili z vsebino sklepa seznanjeni ustno na seji.

Tako so delegati vseh treh zborov soglasno potrdili nasiednji

dnevni red:
1. Izvolitev komisije za verifikacijo pooblastil in imunitetna vpra-

šanja zbora združenega dela in zbora krajevnih skupnosti ter
poročilo predsednice komisije za verifikacijo pooblastil in imu-
nitetna vprašanja družbenopolitičnega zbora.

2. Potrditev zapisnika 12. skupnega zasedainja
3. Predlog sprememb in dopolnitev družbenega plana občyie

Ljubljana Šiška za obdobje 1986-1990 ""
4. Osnutek programski zasnov za območje urejena

- ŠO 9/1 - center Medvod
- ŠR 9/1 - center Medvod
- ŠM 10/1 - Sedovnice
- ŠO 1/1 - kurilnica (del)

5. Osnutek aneksa k dogovoru o uskljevanju davčne politike za
obdobje 1986-1990

6. Poročilo o izvajanju sklepov in stališč skupščine občine v zvezi
z zagotavljanjem pogojev za delo krajevnih skupnosti

7. Sklep o soglasju s sprejto kandidaturo za svetovno prvenstvo
v kajaku in kanuju leta 1991 v Tacnu

8. Sklep o najetju posojila za izgradnjo skladišč TO

K 1. točki dnevnega reda:
Na predlog predsednika zbora združenega dela, so delegati tega

zbora v komisijo za verifikacijo pooblastil in imunitetna vprašanja
soglasno izvolili naslendjc delegate:

- za predsednika - Sušteršič Polonco
- za člana - Stadler Mojco
- za člana - Delea Floro
Predsednica komisije je poročala, da je od 61 delegatskih mest,

na seji prisotnih 35 delegatov, eden je odsotnost opravičil, neupra-
vičeno odsotnih pa je bilo 25 delegatov.

Na predlog predsednika zbora krajevnih skupnosti so delgati
tega zbora v komisijo soglasno izvolili naslednje delegate:

- za predsednika - Urh Slavico
- za člana - Bartol Aleksandra
- za člana — Zlatnar Janeza
Predsednica komisije je poročala, da je od 32 delegatskih mest

na seji prisotnih 25 delegatov, neupravičeno odsotnih 7 delegatov.
Predsednica komisije družbenopolitičnega zbora, tov. Vesna

Kovač je poročala, da je od 25 delegatskih mest, na seji prisotnih
18 delegatov.

K 2. točki dnevnega reda:
Brez razprave in pripomb so delegati vseh treh zborov zapisnik

12. seje soglasno potrdili.

K 3. točki dnevnega reda:
V uvodni obrazložitvi je tov. Sedmak Saša - predsednik Komi-

teja za družbeno planiranje in gospodarstvo opozoril na nekatere
spremembe, ki so nastale od osnutka sprememb družbenega plana
ter okvirno nakazal pogoje gospodarjenja v letu 1988. Uvod je
sestavni del arhivskega zapisnika.

O tej točki je razpravljala statutarno-pravna komisija - stališča
so delgati dobili na mizo. OS ZSS pa je do te točke zavzel ,
naslednja stališča:

1. OS ZSS ugotavlja^ da so v predlogu zajete investicije za
izgradnjo objektov rekreativne dejavnosti, obenem pa lahko ugo-
tovimo, da stadion v Šiški še ni dograjen oziroma se na njem zato
dela celo škoda.

Predlaga se vključitev dograditve stadiona v Šiški v srednjeročni
plan.

2. Glede na protiinflacijske ukrepe so ustavljene vse negospo-
darske investicije, zato OS ZSS opozarja, da je potrebno biti pri
teh zadevah realen ter da se sredstva ne trošijo v negospodarske
namene.

Pisne pripombe so posredovale delegacije krajevnih skupnosti:
Komandanta Staneta III - Sprejemajo spremembe DP, vendar

sprašujejo, zakaj niso poslani odgovori na vprašanja iz javne
razprave o tem gradivu z dne 9.9. 1987 na zboru občanov vseh treh
KS Komandanta Staneta.

Komandanta Staneta II - Sicer soglašajo s spremembami druž-
benega plana, nasprotujejo pa posegom v prostor in uporabi
družbenih sredstev za izgradnjo skakalnice v Podutiku ter objektov
za svetovno prvenstvo v kajaku in kanuju v Tacnu. Sprašujejo tudi
ali je smotrna nova lokacija DO Usluga na kmetijskih površinah
ter ali bo dovolj varovana podtalnica pred odplakami iz čistilnice.

Edvard Kardelj — Poppirajo predlog, saj menijo, da je sanacija
farm v Vodicah in Smledniku nujna, prav tako pa izdelava uredi-
tvenih načrtov za Šmarno goro. Opozarjajo na celovit pristop
urejanja tega območja, ki vključuje tudi KS Edvard Kardelj do
reke Save.

Glede pripombe KS Komandanta Staneta III je bilo pojasnjeno,
da je predsednik IS - tov. Hočevar - na zboru občanov sproti
odgovarjal na vprašanja. Glede pripomb KS Komandanta Staneta
II je predsednik IS poudaril, da je izvršni svet mnenja, da je tudi
vrhunskemu športu potrebno omogočiti razvoj, zato pa je nujno
v družbenem planu predvideti ureditvene načrte na podlagi katerih
bodo možni posegi v prostor. Poudaril je, da tako v primeru
skakalnice v Podutiku, kot svetovnega prvenstva v kajaku in
kanuju v Tacnu ne prevzemamo finančnih obveznosti.

Glede pripombe KS Edvard Kardelj je predsednik IS pojasnil,
da je ureditev območja za Šmarno goro že vključena v družbeni
plan občine.

Delegata KS Podutik je zanimalo, katere parcele bodo porab-
ljene za izgradnjo skakalnice v Podutiku.

Predsednik IS je pojasnil, da v tem trenutku tega podatka še
nimamo, da pa bo z izvedbenimi prostorskimi akti odgovorjeno
tudi na to vprašanje, oziroma razčiščeno s prizadeto krajevno
skupnostjo.

Po razpravi sta zbor združenega dela in družbenopolitični zbor
soglasno, zbor krajevnih skupnosti pa z enim vzdržanim glasom
sprejeli naslednja

SKLEPA:
1. Skupščina sprejeraa naslednje redakcijske popravke k pred-

logu Sprememb in dopolnitev družbenega plana občine Ljubljana-
Šiška za obdobje 1986-1990:

- V preambuli naj se v prvi vrsti za besedilom: »Na podiagi...«
doda naslednje besedilo: »49. člena Zakona o temeljih sistema
družbenega plamranja in o družbenem planu Jugoslavije (Ur. list
SFRJ št. 46/85, 65/87)«.

- V točki 1 naj se v prvi vrsti vstavi v narekovaje beseda:
»kmetijstvo«.

- V točki 2 naj se vstavi v narekovaje besedilo: »Načrtovana
gradnja proizvodnih in servisnih dejavnosti je planirana v nasled-
njih proizvodnih conah«.

V narekovaje naj se vstavi tudi besedilo: »ŠP 4 ob Celovški
cesti«.

- V točki 3 naj se besedilo popravi tako, da se glasi: »Načrto-
vana gradnja proizvodnih in servisnih dejavnosti je planirana
v naslednjih proizvodnih conah« se v 6. odstavku prvi ostavek »ŠP
4/1 ob Celovški cešti« dopolni z »in DO Usluga«.

- V točki 4 naj se v prvem odstavku vstavi v narekovaje
besedilo: »Načrtovana gradnja proizvodnih in servisnih dejavnosti
je planirana v naslednjih proizvodnih conah«.

Tretji odstavek naj se črta.



- V točki 5 naj se v prvem odstavku vstavi v narekovaj besedilo:
»Načrtovana gradnja proizvodnih in servisnih dejavnosti je plani-
rana v naslednjih proizvodnih conah«.

V tretji vrsti prvega odstavka naj se črta beseda: »dvaintridese-
tim« in se nadomesti z besedo: »enaintridesetim« in črta beseda
»triintrideseli« ter se nadomesti z besedo: »odstavek«.

Tretji odstavek naj se črta.
- V 6 točki naj se vstavi v narekovaje besedilo:
»Načrtovana gradnja drugih gospodarskih dejavnosti je plani-

rana v naslednjih zazidalnih območjih«.
V narekovaje naj se vstavi tudi besedilo: »ŠS 1/5 Koseze«.
- V točki 7 naj se vstavi v narekovaje besedilo: »Načrtovana

gradnja drugih gospodarskih dejavnosti je planirana v naslednjih
zazidalnih območjih«.

V narekovaj se vstavi tudi besedilo: »ŠS 4/1 Dravlje«.
- V točki 8 se v prvem odstavku vstavi v narekovaj besedilo:

»športnorekreacijski programi«.
Tretji odstavek naj se črta.̂
- V točki 9 naj se vstavi v narekovaje besedilo: »športnorekre-

• acijski programi«.
- V točki 10 naj se vstavi v narekovaje besedilo: »Daljinska

oskrba s plinom«.
Tretji odstavek naj se črta.
- V točki 11 naj se vstavi v narekovaje besedilo: »Pokopališka

in pogrebna dejavnost« ter besedilo: »Razširitev pokopališča
Smlednik«.

- V točki 12 naj se vstavi v narekovaj besedilo: »Varstvo pred
škodljivim delovanjem voda in varstvo pred poplavami«.

- V točki 13 naj se vstavi v narekovaje beseda: »ceste«.
- V točki 14 naj se črta drugi odstavek.
- V točki 15 naj se v prvem odstavku vstavi v narekovaje

beseda: »ceste«.
2. Skupščina sprejema predlog sprememb in dopolnitev družbe-

nega plana.

K 4. točki dnevnega reda:
Uvodno obrazložitev je podal tov. Peter Ogorelec - predsednik

Komiteja za urejanje prostora.
Stališča statutarno-pravne komisije so delegati prejeli na mizo.

Izvršni svet je predlagal zborom skupščine, da v primeru nebistve-
nih pripomb osnutek programskih zasnov prekvalificirajo v pred-
log in le-tega sprejmejo.

Pisne pripombe so posredovale delegacije krajevnih skupnosti
oziroma konference delegacij:

Konf. delegacij št. 20 - Stavbenik - Ugotavlja, da kljub vsem
dosedanjim pripombam priprave urbanistične dokumentacije ne
potekajo nič hitreje. karje zaradimaraščanja cen boleče za investi-
torje. Zato meni, da bi morali urbanistični načrtovalci za svoje
prepočasno delo odgovarjati zaradi družbene škode, ki jo s tem
povzročajo.

Edvard Kardelj - Ima načelno pripombo, da namreč prostor
urejamo le urbanistično, arhitektonsko in krajinsko, medtem ko
ekoloških in socialnih vidikov ne upoštevamo. Tipičen primer je
ureditveno območje ŠO 1/1 Kurilnica. Kurilnica in železniške
delavnice med Parmovo in šišensko železniško postajo zelo ones-
nažujejo okolje in sploh ne sodijo v ta del mesta. Obenem pa bi
morali urediti tudi povezavo z mestnim središčem in sicer s pod-
vozom.

Dolomitski odred - Meni, da bi morale biti programske zas-
nove obravnavane kot sestavni del XII. poglavja družbenega plana
občine.

Vaše-Goričane — Nasprotujejo sprejemu programskih zasnov za
ŠR 9/1 - center Medvod.

Medvode — V celoti podpirajo sprejera programskih zasnov za
območje ŠO 9/1 in ŠR 9/1 in zahtevajo, da se na njihovi osnovi
v najkrajšem času sprejme zazidalni načrt.

Predsednik skupščine je delegate seznanil. da smo prejeli tudi
pismo prizadetih lastnikov gozdov, ki nasprotujejo sprejemu pro-
gramskih zasnov za ŠM 10/1 - Sedovnice.

Tov. Ogorelec - predsednik KUP je pojasnil. da se ureditveno
območje SM 10/1 res nahaja v gozdni površini, da pa je bila ta
lokacija edina sprejemljiva za pokopališče. To je bilo pojasnjeno
tudi v razpravi v KS, kjer je bilo tudi dogovorjeno, da bomo
probleme s prizadetimi lastniki skušali maksimalno reševati
z odškodninami oziroma sporazumnimi rešitvami.

Glede pripombe KS Edvard Kardelj je pojasnil. da s program-
skimi zasnovami za ureditveno območje SO 1/1 kurilnica predvide-
vamo rešitev problemov na katere pravzaprav opozarja krajevna
skupnost. V razpravi je nadalje delegat KS Vaše-Goričane naspro-
toval programskim zasnovam za SR 9/1 - center Medvod in
poudaril, da gre za 16 ha kmetijskih zemljišč, ki jih namenjamo

rekreaciji ter bi za te potrebe tehko uporabili drago zeraljo in
hkrati očuvali kmetijsko zemljišče.

Tov. Ogorelec je pojasnil, da s to programsko osnovo le usklaju-
jemo srednjeročni družbeni plan občine z dolgoročnim planom
občin in mesta Ljubljane, ki že predvideva fcj, kar bomo rai uredili
s programsko osnovo za območje urejanja SR 9/1. V kolikor bi
želeli to spremeniti, bi bila potreba sprememba dolgoročnega
plana, kar pa ni predmet današnje razprave.

Tov. Špela Majcen - predsednica statutarno-pravne komisije je
poudarila, da komisija na seji še ni bila seznanjena z nameravanim
predlogom IS za prekvalifikacijo in sprejem predloga programskih
zasnov. Menila je, da tak postopek ne bi bil v skladu s statutom
občine. Prav tako je tudi vztrajala, da se v celoti upoštevajo
pripombe, ki jih je komisija oblikovala k osnutku programskih
zasnov.

Tov. Hočevar - predsednik IS - je pojasnil, da v fazi javne
razgrnitve IS ni prejel vsebinskih pripomb, zato je na seji dne 23.
11. 1987 sprejel sklep, da predlaga skupščini prekvalifikacijo.
Pripombe statutarno-pravne komisije k preambuli IS sprejema,
ostalih redakcijskih popravkov, ki jih predlaga komisija pa ne.
Čeprav se IS strinja, da so programske zasnove sestavni del XII.
poglavja pa je poudaril, da je gradivo pripravila pooblaščena
institucija ter bi morebitni popravki ponovno zaustavili postopek
sprejemanja programskih zasnov.

Predsednik skupščine je poudaril, da sprejem programskih zas-
nov še ne pomeni poseganje v prostor, saj sledijo posebne stro-
kovne podlage in šele nato odiok o sprejemu zazidalnega načrta.
Nato je delegatom ponudil v predhodno izjavljanje odločitev za
prekvalifikacijo v predlog programskih zasnov. S takšnim predlo-
gom se je strinjal zbor združenega dela z večino za in 3 vzdržanimi
glasovi, zbor krajevnih skupnosti z enim vzdržanim in 7 proti ter
družbenopolitični zbor z enim prbti in enim vzdržamm glasom.
Nato je predlagal v sprejem naslednje

SKLEPE:
1. Skupščina sprejema osnutek programskih zasnov za območje

urejanja SO 9/1 - center Medvod, ŠM 10/1 - Sedovnice in ŠO 1/1
- kurilnica - del s pfipombo statutarno-pravne komisije k pream-
buli programskih zasnov.

2. Skupščina sprejema prekvalifikacijo iz osnutka v predlog.
3. Skupšščina sprejema predlog programskih zasnov.
Za predlagane sklepe je zbor združenega deia glasovai soglasno,

zbor krajevnih skupnosti s petimi glasovi proti, družbenopolitični
zbor pa z enim vzdržanim in enim proti.

K 5. točki dnevnega reda:
O tej točki je razpravljal Izvršni svet SO Šiška in predlagal

spremembo 2. člena aneksa, ki naj se glasi:
»Udeleženke se zavezujejo, da s 1.1. 1988 ne bodoprcdpisovale

posebnega občinskega davka od prometa alkoholnih pijač«.
Menil je tudi, da je aneks pomanjkljiv. ker ne vsebuje določila

kdaj je aneks sklenjen, do kdaj morajo udeleženke uskladiti svoje
odloke in kdaj začne veljati.

Statutarno-pravna komisija je stališča IS podprla.
Pisne pripombe so posredovale delegacije krajevnih skupnosti

oziroma konference delegacij:
Hinko Smrekar in Gunclje M. Vižmarje — Menita, da je stopnja

davka v višini 25% od razlike med prometno in gradbeno vred-
nostjo previsoka.

Edvard Kardelj - Menijo, da tadogovor ni v duhu socialne
politike.

Dr. Petra Držaja in Ljubo'Šercer - Predlagajo, da se delegatom
ob spremembah davkov predložijo tudi podatki o doslej veljavnih
stopnjah, saj se bodo le tako lahko odločali o predlogih.

Milan Majcen - Prosijo za pojasnilo, za koliko se bodo zaradi
sprejema predlaganega aneksa zmanjšali prihodki občinskega pro-
računa ter soglašajo s predlagano prekvalifikacijo osnutka
v predlog.

Konferenca delegacij št. 40 - ZD Ljubljana TOZD Šiška
- Sprašujejo, kako se uporabljajo sredstva iz občinskega davka od
prometa alkoholnih pijač in tobaka. K osnutku občinske resolucije
so poslali pripombo. da naj se del tega davka uporabi za financira-
nje programa osnovnega zdravstvenega varstva.

V razpravi so sodelovali delegati KD št. 3 - Energetika, KS
Vižmarje-Brod. KS Hinko Smrekar, tov. Vavpotič in tov. Kuhar-
jeva - direktor uprave za družbene prihodke.

Delegatom je bilo pojasnjeno, da s sprejemom aneksa spremi-
njamo le lestvico, to je, razliko med prometno in gradbeno vred-
nostjo m2 gradbenega objekta. Davki, kot zakonsko predpisani viri
občinskih proračunov se planirajo in razporejajo po posameznih



postavkah proračuna, zato pobude ZD Šiška zaenkrat ni bilo
možno upoštevati. Tov. Vavpotič - vodja službe za finance in
proračun - je posebej opozoril, da s 1. januarjem 1988 preide
financiranje pravosodnih organov v celoti v republiško pristojnost,
s tem pa tudi vir njihovega financiranja, torej občinskega davka ne
bomo več predpisovali. V letošnjem proračunu smo imeli planira-
nih 903 mio din prihodkov, od tega je bilo 812 mio din namenjeno
financiranju temeljnih pravosodnih organov.

Po razpravi je bil soglasno sprejet naslednji

SKLEP:
Skupščina sprejeraa Osnutek aneksa k dogovoru o usklajevanju

davčne politike za obdobje 1986-1990s pripombo izvršnega sveta,
delegacij krajevnih skupnojti in konferentdelegacij. Pripombe se
posredujejo odboru udeleženk dogovora.

K 6. točki dnevnega reda:
Stališča izvršnega sveta so delegati dobili na mizo.
Pisne pripombe so posredovale delegacije krajevnih skupnosti

Edvard Kardelj, Komandanta Staneta II, Dravlje, Milan Majcen,
Vižmarje-Brod, Hinko Smrekar, Preska, Bratov Babnik in konfe-
renca delegacij št. 40 - 7.D TOZD Šiška.

Delegacije podpirajo prizadevanje za sofinanciranje dela KS
s strani SIS in združenega dela, čeprav se zavedajo, da bo za
združeno delo to dodatna obremenitev. KS Dravlje predlaga, da
v kolikor SIS ne bodo sprejelc samoupravnega sporazuma, jim
pričnejo KS zaračunavati stroške, ki nastajajo pri delu delegacij
SIS. Glede predlaganih taks za pse, prikolice ipd., pa KS Koman-
danta Staneta II in Dravlje menita, da ne bi predstavljale omembe
vrednega vira financiranja in je potrebno financirati KS predvsem
iz proračuna. KD št. 40 sprašuje, koiiko profesionalcev dela
v krajevnih skupnostih. Za izboljšanje materialnih pogojev za delo
KS pa predlaga, naj bi združeno delo in zasebni obrtniki prispevali
sredstva v enkratnem prispevku.

V razpravi so sodelovali delegat KS Hinko Smrekar, Stanič
- delegat DPZ in delegat konf. delegacij $t. 3 - Energetika ter
tov. Roter. Meniliso, da naj bise tudidružbenopolitičneorganiza-
cije anĝ ažirale pri sprejemanju sporazuma med SIS in krajevnimi
skupnostmi.

Po razpravi so zbori soglasno sprejeli naslednje

SKLEPE, STALIŠČA IN PRIPOROČILA:

1. Skupščina ugotavlja, da je za celovito ureditev financiranja
delovanja krajevnih skupnosti poleg sredstev občinskega prora-
čuna potrebno zagotoviti tudi sredstva samoupravnih interesnih
skupnosti ter združenega in osebnega dela.

2. Sredstva občinskega proračuna za delovanje krajevne samou-
prave, delegatskega sistema družbenopolitične skupnosti, za
opravljanje računovodskih del, za ljudsko obrambo in za urejanje
prostorskih problemov se oblikujejo v skladu z družbenimi usmeri-
tvami za oblikovanje in razporejanje sredstev skupne porabe občin
in mesta Ljubljane.

3. Skupščina poziva samoupravne interesne skupnosti, ki še niso
sprejele samoupravnega sporazuma o medsebojnih obveznostih in
odgovornostih pri sofinanciranju delegatskega sistema saraouprav-
nih interesnih skupnosti v krajevnih skupnostih občine Ljubljana-
Šiška, da to store najkasneje do 31. januarja 1988.

4. Izvršni svet naj posreduje v obravnavo in sprejem delavcem
organizacij združenega dela ter drugih samoupravnih organizacij in
skupnosti in zasebnim obrtnikom ter pri njih zaposlenim delavcem
samoupravni sporazum o združevanju in uporabi sredstev za
izboljšanje materialnih pogojev za delo v krajevnih skupnostih.

5. Uprava za družbene prihodke naj prouči možnost uvedbe taks
kot npr. takse za pse, za parkiranje prikolic itd. in odstopitve
prihodkov teh taks krajevnim skupnostim in predloži skupščini
možne rešitve teh tnarca 1988.

6. Skupščina zadolžuje Sekretariat za občo upravo obdine, da
spremlja realizacijo sprejetih sklepov in o njihovem uresničevanju
poroča skupščini na majskem zasedanju v letu 1988.

K 7. točki dnevnega reda:
Obrazložitev sklepa, katerega so delegati prejeli na mizo, je

podal predsednik skupščine tov. Roter.
V razpravi so sodelovali: delegati KS Edvard Kardelj, Ljubo

Šercer, Hinko Smrekar, Na jami, Litostroj, tov. Mencinger,
Cimerman, Hočevar in tov. Roter.

Delegatom je bilo pojasnjeno, da z navedenim sklepom ne

prevzemamo finančnih obveznosti, temveč skupščina le daje
soglasje, da se bo svetovno prvenstvo odvjjalo na teritoriju občine
Šiška oz. v Tacnu. Delegati so vztrajali, da se iz predloga sklepa
črta »pripravljenost za sodelovanje v organizaciji tega prvenstva«.

Po razpravi so delegati sprejeli naslednji

SKLEP:
Skupščina občine Ljubljana-Šiška soglaša s sprejeto kandidaturo

za svetovno prvenstvo v kajaku in kanuju leta 1991 v Tacnu.
Zbor združenega dela je sklep sprejel s 4 vzdržanimi glasovi,

zbor KS z 2 vzdržanima glasovoma in DPZ soglasno.

K 8. točki dnevnega reda:
Pred obravnavo je predsednik opozoril prisotnc novinarje, da

zaradi zaupne vsebine o tej problematiki ne pišejo.
Obrazložitev sklepa in njegove vsebine je podal tov. Broš Mitja

- komandant TO Siška.
Izvršni svet je skupščino obvestil, da podpira sprejem predlaga-

nega sklepa.
Po razpravi, v kateri sta sodelovala delegat konference delegacij

št. 3 in tov. Roter sta zbor združenega dela in družbenopolitični
zbor soglasno, zbor krajevnih skupnosti pa z enim vzdržanim
glasom sprejeli naslednji

SKLEP:
Skupščina sprejema sklep o najetju posojila za izgradnjo skla-

dišča TO.
Skupno zasedanje je bilo končano ob 17. uri.

SEKRETAR SKUPŠČINE
Tatjana KOMAC, I. r.

PREDSEDNIK SKUPŠČINE
Rado ROTER, I. r.


